
ZÁPIS č. 4 
z jednání školské komise dne 18.6.2024 

 
Přítomni: Zuzana Sýkorová, Jaromír Beran, Monika Bromovská, Dagmar Caislová, Jitka Šrejberová, Emilie Trakalová, 
Tomáš Treichel. 

Omluveni: Martin Čech, František Adam Jedlička 

Hosté: PhDr. Jan Beer (koordinátor prevence kriminality MÚ Roztoky) 

Tajemník komise: Jana Burešová. 

Prezenční listina je nedílnou součástí tohoto zápisu, nepodléhá zveřejnění umožňující dálkový přístup. 

Program: 
1. Úvod 
2. Různé 
3. Představení koordinátora prevence kriminality MÚ 
4. Závěr 

 
ad 1) Předsedkyně komise p. Sýkorová přivítala všechny přítomné na předprázdninovém setkání v příjemném 
prostředí Komunitní zahrady v Roztokách, kde bylo připraveno malé občerstvení fermentovaných dobrot. Z důvodu 
pozdějšího příchodu pozvaného hosta otevřela bod různé. 
 
ad 2) 
Pan Beran otevřel několik témat:  

 Střední škola v Roztokách na Cihelně:  
informoval přítomné stručně o chystaném memorandu a následných případných krocích (2. stupeň ZŠ a střední 
škola–maturitní obor, sdílení odborných učeben, jídelny a další návazná synergie, demografické důvody, plánované 
financování (město vs. kraj), organizačně školská právnická osoba, nyní závěrečná fáze projektování, aktuálně 
schvalování městem, po prázdninách krajem, do roka od memoranda zakladatelská smlouva a výhledově cca do 2 let 
v ideálním případě stavební povolení, plánované odtržení odloučeného pracoviště od ZŠZB). 

 Informace ze ZŠZB:  
v Cihelně se chystá projekt venkovní učebny, na Školním náměstí vždy přes prázdniny v následujících cca 4 letech 
bude probíhat rekonstrukce sanace základů, na Žalově probíhá rekonstrukce střechy 

 Informace z MŠ:  
probíhají konzultační a projektové práce na vylepšení školních zahrad. 
 
Předsedkyně komise otevřela dvě témata: 

 Naučná stezka: velké poděkování všem, kteří se projektu účastnili, cca na podzim bude uzavřeno, čeká se na 
grafiku. 

 Vodácký kroužek, nabízí akce pro školy (družina) – na lodičkách po Vltavě (kroužek vedou vodní záchranáři) 
 
ad 3) 
Pan Beer, který byl přijat začátkem tohoto roku na MÚ jako koordinátor prevence kriminality, se přišel představit a 
pohovořit o svém přínosu. Zároveň se do diskuze zapojovali jednotliví členové komise, probírali se následující oblasti: 

 Představení (dosavadní zkušenosti zejména ve vztahu k dané problematice, osobní aktivity, co může 
nabídnout aj.) 

 Činnost pro Roztoky (besedy, přednášky, místní šetření, reflexní vesty, čipy na turistické značky, 
psychoterapie) 

 
Přítomní shrnuli jeho dosavadní činnost: zejména práce se „starší“ generací. Jejich dotazy však směřovali zejména k 
jeho činnosti práce preventisty směrem k mládeži s konstatováním, že tato činnost prozatím není nikterak rozvíjena. 
 
Závěr/usnesení: 

 Členové komise požádali přítomného hosta o bodové zpracování jeho plánovaných konkrétních aktivit jako 
preventisty směrem k mládeži. Termín odevzdání: po prázdninách. 

 
 



ad 4) V závěru jednání předsedkyně komise p. Sýkorová poděkovala všem přítomným za účast, popřála krásné léto a 
ukončila jednání. 
 
Příští schůzka komise se uskuteční po prázdninách. Termín bude operativně upřesněn. 
 
Zapisovatel: Burešová, dne 19.6.2024    Ověřovatel a schvalovatel: Sýkorová 
Lhůta pro připomínky členů od 24.6  do 29.6.2024  Ověřeno tel/emailem dne 21.6.2024 


